
 Protokół   Nr   9/19   

z   posiedzenia   Komisji   Spraw   Społecznych   Rady   Miasta   Piły   

w   dniu   21   maja   2019   r.   

Urząd   Miasta   Piły,   sala   229a   

(czas   trwania   godz.:14:00   –   16:55)   

  

Na   posiedzeniu   obecnych   było   10   członków   Komisji   Spraw   Społecznych.   Listy   obecności   radnych   

i   zaproszonych   gości   stanowią   załączniki   do   protokołu.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych  oraz           

zaproszonych   gości   i   po   stwierdzeniu   quorum   otworzył   obrady   komisji.   

  

Porządek   obrad:   

1. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie             

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   

2. Raport   o   stanie   Gminy   Piła.   

3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz            

ze   sprawozdaniem   z   wykonania   budżetu   Miasta   Piły   za   2018   rok.   

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej             

Miasta   Piły   na   lata   2019-2029.   

5. Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   uchwały   budżetowej   na   2019   rok.     

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVIII/639/18  Rady              

Miasta  Piły  z  dnia  27  lutego  2018  r.  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla                  

niepublicznych  jednostek  oświatowych  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości          

pobrania   i   wykorzystania   udzielonej   dotacji.   

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  projekt              

budżetu  obywatelskiego  oraz  zasad  i  trybu  przeprowadzania  konsultacji  dotyczących           

Pilskiego   Budżetu   Obywatelskiego.     

8. Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami            

pozarządowymi   na   2018   rok.   

  

Ad   1.   

  

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,              
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zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  zadał  pytania  dotyczące  następujących  punktów  sprawozdania:  9.,  10.,            

33.,   63.,   66.   i   69.   

  

Beata  Dudzińska,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły  powiedziała,  odnosząc  się  do  punktu  9.,  że               

Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  wsparcie  realizacji  zadania             

publicznego  Gminy  -  dotacja  w  wysokości  8  tys.  zł.  Dofinansowanie  dotyczy  realizacji  konkursu               

“Młody  przedsiębiorca”.  Odnosząc  się  do  10.  punktu  sprawozdania  i  zarządzenia  w  sprawie              

przyznania  dotacji  na  wsparcie  realizacji  zadania  publicznego  Gminy  -  dotacja  w  wysokości  10  tys.                

zł  dla  Stowarzyszenia  Obywatelskiego  Inicjatywy  Europejskie,  prezydent  Dudzińska  powiedziała,           

że   sprawa   dotyczy   realizacji   zadania   “Integracja   lokalnej   społeczności   poprzez   promocję   

i  popularyzację  idei  proeuropejskich  w  okresie  od  2  maja  do  15  lipca”.  Chodzi  o  organizację                 

pochodu  uczniów  szkół  podstawowych  z  terenu  Piły  oraz  rodzin  i  seniorów  z  okazji  15-lecia                

przystąpienia  Polski  do  Unii  Europejskiej.  Odnosząc  się  do  33.  punktu  sprawozdania  i  podjętego               

zarządzenia   w   sprawie   przyznania   dotacji   dla   Towarzystwa   Opieki   nad   Zwierzętami   w   wysokości   

6   tys.   zł,   Prezydent   powiedziała,   że   zadanie   dotyczy   dokarmiania   kotów   wolno   żyjących   

w  ekosystemie  Piły  w  okresie  od  29  kwietnia  br.  do  14  lipca  br.  Odnosząc  się  do  63.  punktu                    

sprawozdania  i  podjętego  zarządzenia  w  sprawie  przyznania  dotacji  dla  Towarzystwa  Opieki  nad              

Zwierzętami  w  wysokości  10  tys.  zł,  Prezydent  powiedziała,  że  zadanie  dotyczy  zapobiegania              

bezdomności   kotów   na   terenie   Gminy   Piła   poprzez   wykonywanie   zabiegów   sterylizacji   i   kastracji   

w   bieżącym   roku.   Odnośnie   do   punktu   66.,   dotyczącego   tego,   że   Prezydent   podjął   zarządzenie   

w  sprawie  przyznania  dotacji  w  wysokości  10  tys.  zł  na  wsparcie  realizacji  zadania  publicznego                

Gminy,  prezydent  Dudzińska  powiedziała,  że  dofinansowanie  dotyczy  wspierania  kształcenia           

zawodowego  wśród  młodzieży.  Odnosząc  się  do  69.  punktu  sprawozdania  i  podjętego  zarządzenia              

w  sprawie  zatwierdzenia  nierozstrzygnięcia  konkursu  na  dyrektora  szkoły  podstawowej  nr  4,             

Prezydent   powiedziała,   że   powodem   nierozstrzygnięcia   konkursu   był   brak   kandydatów.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  odnosząc  się  do  69.  punktu  sprawozdania,  że  już  po  raz  drugi                 

są  duże  problemy  przy  wyborze  dyrektora  w  tej  szkole.  Odnosząc  się  do  10.  punktu  sprawozdania,                 

radny  powiedział,  że  po  zapoznaniu  się  z  nazwą  organizacji  zaczął  radny  szukać  o  niej  informacji.                 

Zdaniem  radnego  Pyziaka  ta  organizacja,  to  jest  drugi  KOD,  bo  zadania,  które  chce  ona  realizować,                 

to  są  te  same  zadania,  o  których  słyszy  się  od  lat.  Radny  Pyziak  powiedział,  że  zastanawia  się,  czy                    

Gmina  może  przeznaczać  środki  z  budżetu  na  finansowanie  organizacji,  których  działalność  jest              

2   



bardzo   zastanawiająca.   

  

Prezydenta  Dudzińska  powiedziała,  odnosząc  się  do  69.  punktu  sprawozdania,  że  trudno             

powiedzieć,  dlaczego  nie  zgłosili  się  kandydaci  do  konkursu.  Odnosząc  się  do  10.  punktu,               

Prezydent   powiedziała,   że   zna   organizację   tego   wydarzenia   bardzo   dobrze   i   dodała,   że   nie   wie,   

w  jaki  sposób  w  tej  kwocie  udało  się  zaangażować  tyle  dzieci  ze  szkół,  by  mogły  się  cieszyć  z  tego                     

jubileuszu.  Prezydent  dodała,  że  to  będzie  święto  dla  młodych  ludzi,  którzy  często  nie  pamiętają                

momentu   wejścia   Polski   do   Unii   Europejskiej.   

  

Ad   2.   

  

Raport   o   stanie   Gminy   Piła.   

  

Raport   przedstawił    Paweł   Szczap,   audytor   wewnętrzny   w   Urzędzie   Miasta   Piły .   

  

Roman  Szarzyński,  sekretarz  Gminy  Piła  powiedział,  że  finałem  raportu  jest  debata,  która  ma  się                

odbyć  na  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  wszystkie  osoby,  które  pracowały  przy  przygotowaniu  tego                

raportu   będą   na   sesji   do   dyspozycji   radnych.   

  

Ewelina  Ślugajska,  skarbnik  Gminy  Piła  powiedziała,  że  uczestniczyła  w  tworzeniu  tego  raportu              

i   dodała,   że   dokument   ten   w   nieco   inny   sposób   przedstawia   realizowane   przez   Prezydenta   zadania.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  komisji  powiedział,  że,  jak  rozumie,  raport  będzie            

poprzedzał   sprawozdanie   finansowe   i   tak   będzie   co   roku.   

  

Skarbnik    potwierdziła.   

  

Przewodniczący   komisji    zapytał,   czy   można   dostarczyć   raport   radnym.   

  

Skarbnik    powiedziała,   że   raport   został   przesłany   radnym   drogą   elektroniczną.   

  

Radny   Ryszard   Małecki    powiedział,   że   uchwałę   przesyłamy   do   Wojewody,   natomiast   uchwałę   

w   sprawie   udzielenia   absolutorium   wysyłamy   do   Regionalnej   Izby   Obrachunkowej.   
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Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  2  maja  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia               

otwartego  konkursu  na  realizację  zadań  w  zakresie  rozwoju  sportu.  Radny  powiedział,  że  sądził,  iż                

dotyczy  to  wszystkich  dyscyplin  sportowych,  a  okazuje  się,  że  konkurs  jest  wyłącznie  w  zakresie                

żużla  i  to  jest  kwota  300  tys.  zł.  W  uzasadnieniu  napisano,  że  ma  to  dofinansowanie  poprawić                  

kondycję  fizyczną  i  ogólny  stan  zdrowia  mieszkańców  miasta  poprzez  upowszechnienie  rekreacji,             

aktywności  fizycznej  i  sportowego  stylu  życia.  Radny  Pyziak  powiedział,  że  to  uzasadnienie  jest               

dziwne.   

  

Przewodniczący   komisji    powiedział,   że   punkt   dotyczący   sprawozdania   został   już   zamknięty.   

  

Ad   3.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze              

sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Piły  za  2018  rok  przedstawiła   Ewelina  Ślugajska,              

skarbnik   Gminy   Piła .  

  

Radna  Teresa  Kasior  powiedziała,  że  pieniądze  w  ramach  dodatków  mieszkaniowych  są             

przelewane,  a  mieszkańcy  i  tak  nie  płacą  czynszu.  Radna  dodała,  że  te  pieniądze  powinny  być                 

bezpośrednio   przekazywane   na   poczet   opłaty   czynszowej.   

  

Skarbnik   Gminy    powiedziała,   że   ustawodawca   mógłby   coś   zmienić   w   tym   zakresie.   

  

Radna  Teresa  Kasior  powiedziała,  że  ta  sprawa  zawsze  budzi  wzburzenie,  bo  ludzie  dostają  środki                

na   konkretny   cel,   a   nie   można   wyegzekwować   tego,   by   wydawali   te   pieniądze   zgodnie   

z   przeznaczeniem.   

  

Skarbnik    kontynuuje   omawianie   tematu.   

  

Radna  Teresa  Kasior  powiedziała,  że  obsługiwała  spotkania  grup  działkowiczów,  podczas  których             

podnoszony  był  problem  z  odpadami  wielkogabarytowymi  i  na  tych  spotkaniach  staraliśmy  się              

wyjaśniać  –  dodała  radna  -  że  jeśli  kupuje  się  coś  w  sklepie,  to  też  trzeba  wynająć  transport.                   

Pojawiał  się  też  temat  związany  z  kursowaniem  autobusów  na  działki  -  postulowano  przedłużenie               

trasy   i   zwiększenie   częstotliwości   kursowania   autobusów.   
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Prezydent  Dudzińska  powiedziała,  że  w  efekcie  do  autobusu  wsiadają  4  osoby  lub  nikt.  Prezydent               

powiedziała,  że  godziny  kursów  autobusów  nie  są  przypadkowe,  bo  wcześniej  przeprowadzono             

analizy.   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zapytał,   czy   są   już   jakieś   informacje   dotyczące   linii   nr   19.   

  

Prezydent   Dudzińska    odpowiedziała,   że   to   pytanie   należy   zadać   Prezesowi   MZK.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  jest  zainteresowanie  kursem  autobusu  linii  nr  2  na  ul.                

Cichą,  ale  w  przypadku  linii  nr  19,  to  z  obserwacji  radnego  wynika,  że  do  autobusu  wsiada  1  osoba                    

lub   2.   

  

Prezydent   Dudzińska    powtórzyła,   że   tę   kwestię   należy   zgłosić   Prezesowi   MZK.   

  

Skarbnik   Gminy    kontynuuje   omawianie   tematu.   

  

Głosowanie:   

  

Radni  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały  pozytywnie  -  9  głosami  “za”,  przy  1  głosie               

“wstrzymującym   się”.   

  

Przewodniczący  komisji  poprosił  radnego  Ryszarda  Małeckiego,  przewodniczącego  Komisji          

Rewizyjnej   o   przedstawienie    Uchwały   Nr   1/2019   Komisji   Rewizyjnej   Rady   Miasta   Piły   z   dnia   

6  maja  2019  roku  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  wykonaniu  budżetu  Miasta  Piły  za  rok  2018  oraz                   

wniosku  o  udzielenie  absolutorium  Prezydentowi  Miasta  Piły  za  2018  rok,  a  także  opinii               

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Piły  o  udzielenie              

Prezydentowi   Miasta   Piły   absolutorium   z   tytułu   wykonania   budżetu   za   2018   rok.   

  

Radny  Ryszard  Małecki,  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił  powyższe          

dokumenty.   

  

Przewodniczący  podziękował  Skarbnik  za  przedstawienie  materiału  oraz  Komisji  Rewizyjnej  za           

pracę   nad   analizą   przedmiotowego   sprawozdania.   
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Ad   4.   i   ad   5.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta              

Piły  na  lata  2019-2029.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej                

na   2019   rok.   

  

Ewelina   Ślugajska,   skarbnik   Gminy   Piła    przedstawiła   obydwa   projekty   uchwał   łącznie.   

  

Głosowanie   ws.   WPF:  

  

Radni   zaopiniowali   powyższy   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Głosowanie   ws.   zmian   w   budżecie:   

  

Radni   zaopiniowali   powyższy   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Ad   6.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVIII/639/18  Rady  Miasta  Piły                

z  dnia  27  lutego  2018  r.  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych                 

jednostek   oświatowych   oraz   trybu   przeprowadzania   kontroli   prawidłowości   pobrania   

i  wykorzystania  udzielonej  dotacji  przedstawił   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału           

Oświaty,   Kultury   i   Sportu .   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał,  nawiązując  do           

pytania,  które  zadał  radny  Pyziak  w  punkcie  dotyczącym  sprawozdania  z  prac  Prezydenta,  dlaczego               

nie   było   chętnych   w   konkursie   na   stanowisko   dyrektora   szkoły   podstawowej   nr   4.   

  

Dyrektor  Dzikowski  powiedział,  że  może  powiedzieć  tylko  tyle,  że  nikt  nie  zgłosił  się  do                

konkursu.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   powyższy   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   
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Ad   7.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  projekt  budżetu               

obywatelskiego  oraz  zasad  i  trybu  przeprowadzania  konsultacji  dotyczących  Pilskiego  Budżetu            

Obywatelskiego   omówił    Bartosz   Mirowski,   kierownik   Biura   Prezydenta .   

  

Przewodniczący   komisji    powiedział,   że   najważniejsze   jest   to,   że   został   przesunięty   termin   

i   wnioski   będą   rozpatrywane   od   15   września.   

  

Radna   Emilia   Piechocka    zapytała,   do   kiedy   jest   termin   składania   wniosków.   

  

Kierownik   Mirowski    odpowiedział,   że   do   końca   lipca.   

  

Radny   Ryszard   Małecki    zapytał,   ile   osób   musi   się   podpisać   pod   wnioskiem.   

  

Kierownik   Mirowski    odpowiedział,   że   minimalnie   10   osób.   

  

Radna  Kama  Frąckowska-Pilarska  zapytała,  czy  zgłoszony  projekt  musi  dotyczyć  tylko  jednego             

osiedla,   czy   może   obejmować   kilka   osiedli.   

  

Kierownik  Mirowski  odpowiedział,  że  najprawdopodobniej  takie  zadanie,  dotyczące  kilku  osiedli,            

zostanie  rozdzielone  na  kilka  osiedli  i  będzie  możliwość  głosowania  na  każde  z  rozdzielonych               

zadań   osobno.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Ad   8.   

  

Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  programu  współpracy  miasta  Piły  z  organizacjami            

pozarządowymi  na  2018  rok  przedstawiła   Teresa  Jakubowska,  zastępca  dyrektora  Wydziału            

Rozwoju   i   Funduszy   Europejskich .   
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Przewodniczący   komisji    poinformował,   że   na   jego   ręce   wpłynął   wniosek,   z   prośbą   

o  zaopiniowanie  przez  Komisję  Spraw  Społecznych.  Przewodniczący  odczytał  treść           

wniosku.(wniosek   stanowi   załącznik   do   protokołu)   

  

Bartosz   Mirowski,   kierownik   Biura   Prezydenta    przybliżył   przedmiotowy   wniosek.   

  

Radna  Teresa  Kasior  zapytała,  czy  wnioskujący  zawsze  zwracał  się  o  udostępnienie  herbu,  czy               

tylko   o   logo.   

  

Kierownik   Mirowski    odpowiedział,   że   wnioskujący   wykorzystywał   i   herb,   i   logo.   

  

Głosowanie:   

  

Radni  zaopiniowali  ww.  wniosek  pozytywnie  -  9  głosami  “za”,  przy  1  głosie  “wstrzymującym               

się”.  

  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący           

Komisji   Spraw   Społecznych   zakończył   obrady   komisji.   

  

Protokół   sporządziła: Przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych   

  

/-/Małgorzata   Leśniak /-/Włodzimierz   Bystrzycki   
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